
989793

To: FEET) EET@ minvws.nl);IEEE)(EEEZE @minvws.ni]
From: 5.1.2e )

Sent: Wed 12/9 39:22 PM

Subject: RE: aaa Ei engeschers

Received: e [2020 2:39:22 PM

Prima

Van: 512 61.2e | JEEM eminvws.ni>

Verzonden: woensdag 9 december 2020 15:33

Aan: @minvws.ni;[EXEEXEe minvwsnl>
Onderwerp: RE: vraag

Es
aangescherpt

Nou, de vraag over waarom we zorgmedewerkers in VG breed hebben meegenomen en de wijkverpleging en Wmo

ondersteuning (dat is niet dak en thuislozenopvang) is wel voor ons.

Dat hebben wij met minister besproken, in aanwezigheid varie Morgen even naar kijken samen me {ER

Verzonden: woensdag 9 december 2020 14:19

san:IEE BEEN inves. IEEREEIN)SEED© minvws.nl>
Onderwerp: RE: vraag ERE angescherpt

Lijkt me wel

van:ICED CEE invvsn>Verzonden: woensdag 9 december 2020 14:13

aan:IEERCENN)BESEDN© mins. >;INEEEEDNNMESES© minvws.n)>
Onderwerp: FW: vraag Nlaangescherpt
Urgentie: Hoog

Zie onderstaande vraag. Deze moet dan toch ook naar PDC-19?

van: INEEXECNINNEREDo vs o>
Verzonden: woensdag 9 december 2020 14:06

Har

Ben ik weer... [REMInog even gesproken. Ik had blijkbaar met name één deel van de vraag/opdracht va [RE esrepen.
Het andere deel gaat over de vraag of en hoe we in de afgelopen dagen zijn afgeweken van het advies van de Gezondheidsraad

over welke groepen als eerste te vaccineren.

Als ik de nota goed lees adviseert de GR:

¢ Vaccineer de meest kwetshare mensen (met allerlei criteria), mensen in verpleeghuizen, en mensen met een verstandelijke
beperking wonend in een instelling.

e Vaccineer zorgmedewerkers en mantelzorgers die met deze mensen werken.

¢ Vaccineer medewerkers met directe patiéntencontact.

Het beeld is nu dat er van dit advies is afgeweken door aanvullend hieraan groepen toe te voegen (genoemd worden VG en dak-

en thuislozen).

Ik kan dat in de Kamerbrief niet ontdekken voor de patienten. Klopt dat? In dat geval is dat al een antwoord voo |
namelijk ‘voor patiénten is het advies van de GR €én op één overgenomen’.
Als het niet klopt, welke al dan niet medisch inhoudelijke argumenten hebben we gehanteerd om groepen toe te voegen, en om

niet het kwetsbare deel van de ggz populatie toe te voegen?

Voor het personeel lijkt het alsof we wel afwijken. Daar spreekt de GR niet over personeel in de wijkverpleging en de Wmo

ondersteuning. Als dat inderdaad een aanvulling op het GR advies, wil [JEEZdus graag weten wat hier de argumenten voor

zijn.
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Mochten dit vragen zijn voor de COVI-19 directie, dan hoor ik het graag, en ga ik bij hen te rade.

van:INCE
Verzonden: woensdag 9 december 2020 11:45

Ik zou dan het volgende aan dNggz willen voorleggen. Waarbij ik zal aangeven dat we deze informatie nodig hebben om intern

VWS de lijn te bepalen met betrekking tot vaccinatie in de ggz.

Is jouw beeld dat ik hiermee de juiste vragen bij hen neerleg?

En in hebben jullie MEVA benut voor de aantallen medewerkers?

5.1.2i Concept

Verzonden: woensdag 9 december 2020 11:14

aan:ICE
Onderwerp: FW: aantallen cliénten en zorgverleners tbv vaccinatiestrategie COVID-vaccinatie

Hierbij de stukken zoals toegezegd. Keuzes zijn gemaakt op basis van verwachte aantallen beschikbare vaccins.

ver:INSEN
Verzonden: dinsdag 8 december 2020 17:40

Aan: INEEETN)<BEXEDN@ invws i>;INCRE)<BEXEDN@ invws >;INEESEC

@minvws.nl>
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ETS ) SESE vvs.ol-;IEE
« minvws.nl>

Onderwerp: aantallen cliénten en zorgverleners tbv vaccinatiestrategie COVID-vaccinatie

Hierbij stuur ik jullie de berekeningen die de afgelopen week gemaakt zijn voor de aantallen te vaccineren cliénten en

zorgmedewerkers op basis van de gekozen vaccinatiestrategie. Voor de cliénten zijn deze opgenomen bij de bijgevoegde nota

die was opgesteld voor de MVWS ter voorbereiding van een overleg met de koepels van gisteren. In deze stukken is een verdere

specificatie en argumentatie gegeven van de doelgroepen voor de eerste tranche. De keuzes die hierbij gemaakt zijn hangen
samen met de verwachte kenmerken en beschikbare aantallen van de vaccins die beschikbaar zullen komen. Deze cijfers zijn
ook gebruikt in de stukken over vaccinatie die vanavond mee zullen gaan in de voortgangsbrief COVID-19 waarin de strategie
verder wordt aangegeven. Tot die tijd is dit nog vertrouwelijk.
Inmiddels is ook duidelijk dat ELV en GRZ ook worden meegenomen bij de vaccinatie van cliénten in verpleeghuizen. De

aantallen zijn wel gencemd in de bijlage over de cliénten maar nog niet opgenomen in het totaal.

Met vriendelijke groet,


